

YL-808 多功能复卷机

YL-808 Multi Function Rewinding Machine

特点/Features

- 二段式卷取长度设定, 卷取长度精确;
 - 变频器调速,确保机器提速平稳;
 - 气压式硅胶压紧轮,确保复卷成品无气泡高品质, 操作简便;
 - 收卷轴采用气胀轴, 穿卸纸管方便;
 - 中心卷取可根据不同基材,调整至合适的张力;
 - 放卷磁粉刹车卷径式自动张力控制, 收卷磁粉离合器卷径自动张力控制;
 - 过渡轮采用弓型展开轮, 消除原材料在送料过程中起皱现象。
- Two section of the rewinding length counting, rewinding length of the material is accurate;
 - Using the frequency converter to adjust the speed to ensure the machine's running is steadily when speed up;
 - Pneumatic silicone pressure roller ensure the finished product without air bubbles, and high quality, easy for worker to operate;
 - Rewinding roller adopts the air expansion shaft, convenient for worker to loading and unloading the paper core and finished roll;
 - Machine adopts center type of rewinding, worker can according to different material to adjust an appropriate tension.
 - Unwinding part with magnetic powder brake roll diameter type to automatic control tension, rewinding part with magnetic powder clutch roll diameter type to automatic control tension;
 - The transition roller adopts arch structure flatted roller to eliminate the wrinkling of raw materials in the process of feeding.

适用范围/Range of Application

- BOPP、PE保护膜、双面胶带、美纹胶带、布基胶带、聚酯胶带等复卷。
- BOPP, PE protective film, Duble-sided tape, Masking tape, Duct tape, Polyester tape etc. material's rewinding.



效率更高
Higher Efficiency



操作简便
Easy to Operate



高精度作业
High Precision Operation



技术参数/Technical Data

有效幅宽 Width	1300MM
最大放卷直径 Max Unwind O.D	800MM
最大收卷直径 Max Rewind O.D	300MM
原料管芯内径 Unwind Paper Core Inner Size	76MM/152MM
成品管芯内径 Rewind Paper Core Inner Size	25MM/76MM
机速 Speed of Turnable	0-80M/Min
功率 Power	4KW
电压 Voltage	220V/380V/415V
尺寸 Dimension	2350x1840x1320MM
重量 Weight	1200KG



YL-809 双轴交换复卷机

YL-809 Double Shafts Exchange Rewinding Machine

特点/Features

- 气压式硅胶压紧轮,确保复卷成品无气泡高品质, 操作简便;
 - 收卷处增加自动抚平辊, 能确保材料无褶皱情况下快速封口;
 - 过渡轮采用弓型展开轮, 消除原材料在送料过程中起皱现象;收卷轴采用气胀轴, 穿卸材料方便;
 - 中心卷取可根据不同基材,调整至合适的张力;
 - 收卷部分采用伺服电机,确保收卷时的高效率和平稳运行;
 - 放卷磁粉刹车卷径式自动张力控制, 收卷伺服电机全自动张力控制;
 - 单轴卷取完成后, 卷取轴自动交换、自动裁断, 实现不停机作业, 提高效率。
- Pneumatic silicone pressure roller ensure the finished product without air bubbles, and high quality, easy for worker to operate;
 - Automatic smoothing roller is added at the rewinding part for flattening the log roll fastly without wrinkle;
 - Rewinding roller adopts the air expansion shaft, convenient for worker to loading and unloading the paper core and finished roll;
 - Machine adopts center type of rewinding, worker can according to different material to adjust an appropriate tension.
 - The rewinding part adopts servo motor to ensure the machine is high efficiency and steadily running when rewinding.
 - Unwinding part with magnetic powder brake roll diameter type to automatic control tension, rewinding part with magnetic powder clutch roll diameter type to automatic control tension;
 - After the one shaft finished rewinding, rewinding shaft is automatically exchanged and machine is non-stop running, improves production efficiency.

适用范围/Range of Application

- BOPP、PE保护膜、双面胶带、美纹胶带、布基胶带、聚酯胶带等复卷。
- BOPP, PE protective film, double-sided tape, duct tape, duct tape, polyester tape and other rewinding.

技术参数/Technical Data

有效幅宽 Width	1300MM
最大放卷直径 Max Unwind O.D	800MM
最大收卷直径 Max Rewind O.D	300MM
原料管芯内径 Unwind Paper Core Inner Size	76MM/152MM
成品管芯内径 Rewind Paper Core Inner Size	25MM/76MM
机速 Speed of Turnable	120M/Min
功率 Power	6.5KW
电压 Voltage	220V/380V/415V
尺寸 Dimension	2720x2230x1430MM
重量 Weight	1500KG



专利产品
Patented Product



操作简便
Easy to Operate



高精度作业
High Precision Operation